

German Industry Award 2013 No.1

“The Huber Publishing Company for New Media Ltd. awards the INDUSTRIEPREIS (Industry Award) to companies with high economic, social, technological and environmental benefits. The expert jury honors with the title BEST OF 2013:

H. Buschkühl Company Ltd.

Treatment of bacterial diseases with Photon Therapy, without antibiotics

The recipient company has convinced the jury in particular and belongs to the top group of more than 1,200 submitted applications.”



ZERTIFIKAT

BEST OF 2013

Die Huber Verlag für Neue Medien GmbH prämiert mit dem INDUSTRIEPREIS Unternehmen mit hohem wirtschaftlichem, gesellschaftlichem, technologischem und ökologischem Nutzen. Die Experten-Jury zeichnet mit dem Prädikat BEST OF 2013 aus:

FIRMA

H. Buschkühl GmbH

PRODUKT

Behandlung bakterieller Erkrankungen mit der Photon Therapie ohne Antibiotika

Das ausgezeichnete Unternehmen hat die Jury besonders überzeugt und gehört damit zur Spitzengruppe aus über 1.200 eingereichten Bewerbungen.

Karlsruhe, im April 2013

Beate Heider
Geschäftsleitung

Rainer Kölmel
Geschäftsleitung

www.industriepreis.de

H. Buschkühl GmbH



Push For Smart Industry